
Protokoll från telefonmötet den 18/8 kl 1900    

  

  

1  Mötet öppnas och Lars hälsar alla välkomna. 

  

2. Lars nämner Länsstyrelsens jakttid för årets älgjakt, som är mellan 8/10 - 31/1.  

    Avlysningsjakt inom vårt ÄSO startar 1/1. 

    Finns det vuxna kvar kommer vi att ha telefonmöte under november månad. 

    Länstyrelsen har som rekommendation att det skall vara ca 50% hondjur samt 

    60% kalv, de önskar även att jakten ska vara avklarad till 31/12. 

  

3. Fällavgiften är 750kr + 25kr för en vuxen, 100kr + 25kr för en kalv.   

     Man kan byta 1 vuxen mot 2 kalvar om man meddelar det i tid.  

  

4. Det är sista året på planen så vi måste försöka att göra vårt bästa för att fylla 

vår       tilldelning  

  

5. Vi har delat ut 9 vuxna samt 14 kalvar. 

  

6  Vi skall försöka ha ett fysiskt årsmöte med styrelsen samt de som är kallade till     detta 

möte.  

  

7. Frågan till de som är med på mötet är; hur tänker ni med framtiden?- skall vi ha ÄSO eller 

vad skall vi göra med ÄSOt? 

  

8. Det är viktigt att man rapporterar in fälld älg till Amanda så fort som möjligt. 

  

9. Mötet avslutas 

  

Anteckningar förda av Peter Johansson 

 


